
 Bestyrelsesmøde tirsdag d. 18. april 2023

Afbud: Michael Simonsen

Online deltagere: Erik Ericon Andersen

1.  Orientering fra kontoret

Der er meget aktivitet på kontoret, mange spørgsmål fra både medlemmer og andre. Christian 
(Pro-elev) er blevet far, tillykke med det! Det bevirker, at der KAN være aflysninger af enkelte 
planlagte træninger, da Christian har fri de næste 14 dage.
Der er stillet spørgsmål om træffetid for bogholderiet (Susanne), og træffetid bliver snarest indsat 
på hjemmesiden.
Vi er lidt bagud på antallet af medlemmer i forhold til sidste år, dog er tallet kun 6, når vi ser på fuldt
betalende medlemmer. April ser ud til at rette op på dette forhold.
Diana og Bjarne har indvilget i at lave et miniudvalg med det formål at forberede nyt indhold til 
hjemmesiden. De vil indsamle oplysninger og tekst fra udvalg og Vennerne, når der skal skrives 
nyt. 

2. Regnskab pr. 31.3.23

Regnskabet udviser et lille underskud i forhold til budgettet, både på grund af lavere indtægter men
også på grund af højere udgifter. Tallene vil rette sig i løbet af den kommende tid på grund af, at 
nogle budgetterede udgifter bliver mindre end forudsat (f.eks. hegnet og leasingudgifter).

3. Generalforsamling, evaluering/opfølgning, bl.a. kontingent junior/yngl., idemøde
bane-udvikling, rækkefølge suppleanter

Stig har lavet et skema over priser i konkurrerende klubber for ynglinge/studerende og juniorer. 
Bestyrelsen vil diskutere dette på kommende møder og stræber mod at komme til en beslutning i 
3. kvartal. 
Der blev nedsat et udvalg bestående af Knud, Diana og Bjarne, der skal komme med forslag til, 
hvordan vi kan sørge for, at formidling af medlemmers ønsker til fremtidig baneudvikling bliver 
modtaget og af hvem. Der kan være tale om et fællesmøde eller en kontaktperson, der kan bære 
forslag videre til baneudvalget og ultimativt bestyrelsen.

Rækkefølgen på suppleanter blev besluttet således:
1 – Diana
2 – Svend Erik
2 – Bjarne

Diana og Lene kunne tænke sig en undersøgels af, hvordan medlemmerne ser på muligheden for 
at tiltrække endnu flere kvinder til klubben. Der er tidligere udsendt spørgeskema vedr. dette, men 
ikke mange svar kom ind. Derfor bliver der nu lavet en ny undersøgelse, hvor nogle svar vil blive 
præmieret.

4. Orientering fra udvalg

Begynderudvalget:

Intet nyt

Juniorudvalget:



Intet nyt.

Turneringsudvalget:

Der er desværre kun 20 tilmeldte til forårsturneringen. Til Golfens Dag er tilmeldt ca. 15 deltagere. 

Husudvalget:

Der vil snarest blive hængt nye arbejdssedler op, da der akut skal males træværk. 
Der er opsat nyt og kraftigere trådløst netværk i klubben.
Der vil snart blive installeret en ny touchskærm på computeren til tidsbestilling, da den 
eksisterende ikke altid virker efter hensigten.

Smuksakkerne:

Smuksakkerne vil være repræsenteret på Golfens Dag. De har fået lavet en pjece, som i 
samarbejde med kommunen vil blive sendt ud til alle skoler i Skanderborg.

Baneudvalget:

Der holdes møde onsdag den 19/4.

Rekrutteringsudvalget:

Næste møde den 26/4.

Sponsorudvalget:

Der er kommet skilte til reklamestanderne. Sættes snarest op.

Eliteudvalget:

På grund af uheldig tilrettelægning af spilledage, er det vanskelig at skaffe spillere til 1. runde. Det 
skyldes, at der er mange konfirmationer i den weekend.

Fondsudvalget:

Der er sendt ansøgninger til 3 fonde, der er endnu ikke kommet svar. Hvis nogen har forslag til 
fonde, der kunne søges, er man meget velkommen til at henvende sig til udvalget (Susanne og 
Anni).

5. Næste møder

23/5 kl. 17.00 (tirsdag)

21/6 kl. 17.00

16/8 kl. 17.00

6. Evt.

Kai laver en oversigt over klubbens likviditet de næste 4-5 år, hvilket blev italesat på 
generalforsamlingen.

Svend Erik og Kai har haft møde i solcelleudvalget med Anders Skallebæk  fra Vennerne. Der var 



enighed om, at den økonomiske beregning vedr. opstilling og drift er realistisk, hvilket betyder, at 
den endelige beslutning om opstilling af solcelleanlæg afhænger af, om der er enighed mellem 
Golfklubben og Vennerne om, at det skal gøres, og hvordan det skal financieres.


